


هــي أول شــركة وطنيــة متخصصــة و قــد تــم تأسيسهــــا في 
.1993

تعمــل الشــــركة مــن خــال فريـــق عمــل متمـــرس ومتنــوع مــع 
كبــرى المؤسســات المصرفيــة و الاســتثمارية وشــركات الاتصالات 

و غيرهــا مــن المؤسســات .

Shaheen Express is the first specialized national company, 
established in 1993.
The company deals, through an experienced and diverse 
work team, with major banking and investment firms, tele-
communication companies and other establishments.



توفــر شــاهين اكســبرس المــوارد البشــرية المدربــة و التــي تتمتــع بالمهــارات 
اللازمــة مــن أجــل القيــام بواجبــات نقــل الأفــراد و تســليم الرســائل و الطــرود

و ممــا يميــز التعاقــد مــع شــاهين اكســبرس هــو توفيــر المصروفــات 
المتعلقــة بالمركبــات مــن وقــود و صيانــة و غيرهمــا و كذلــك التكاليــف 
المتعلقــة بالموظفيــن مــن رســوم حكوميــة و مســتحقات عماليــة و مصروفات 

ــة.  المعيش

كمــا أن الأعبــاء الإداريــة و التنظيميــة و الماليــة المتصلــة بإعــداد ملفــات 
ــبرس. ــاهين اكس ــا ش ــك تتحمله ــر ذل ــن و غي ــب الموظفي وروات

تتميز شاهين اكسبرس بالمرونة في التعامل :
ــال  ــاز الأعم ــا إنج ــي يتطلبه ــرية الت ــوارد البش ــادة الم ــدا زي ــهل ج ــن الس  فم
الموكلــة و كذلــك اســتبدال أي مــن أفــراد الطاقــم لأي ســبب كان، كمــا أن 
خيــارات ســاعات العمــل الرئيســية والإضافيــة يتــم تصميمهــا على أقــرب نحــو 

ــل. ــات العمي ــم احتياج يوائ

ــائل  ــال و رس ــا فأعم ــز عملن ــن ركائ ــزة م ــكلان ركي ــراف يش ــة و الإش المتابع
وطــرود العمــاء أمانــة و كلهــا تمتــاز بالخصوصيــة العاليــة. لذلــك، فإن شــاهين 
اكســبرس توفــر ثلاثــة مســتويات مــن الإشــراف بالإضافــة إلــى وجــود فريــق 
ــل مــن خــال خــط ســاخن  العمــل في مقــر الشــركة الرئيســي متاحــا للعمي

على مــدار الســاعة.

سائــق مع سيــارة سائـــق

سائق رخصة عامة 

مراسل خارجي 

منــــدوب

مراسل داخلي



Shaheen Express provides trained human resources featuring skills re-
quired so as to perform duties of personal transportation and delivery of 
messages and parcels

Enjoying the services of Shaheen Express is characterized by saving 
expenditures:

Follow up and supervision form the main pillar of our work, since works and 
messages of our clients are treated as trusts featuring high privacy. Therefore, 
Shaheen Express provides three levels of supervision in addition to our work 
team available at the company’s head office at service of our clients via the 
hotline around the clock.

Shaheen Express features flexibility of handling: it is ultimatel easy to increase 
human resources required to achieve works assigned, as well as, to replace 
any team member for any reason. In addition, flexible options for main and 
extra working hours are custom made as best fit for our clients’ needs.

1.	Those related to vehicles such as fuel, maintenance and otherwise.
2.	Other costs related to personnel in terms of government fees, labor dues 

and living costs.
3.	Administrative, organizational and financial levies related to preparing files 

and salaries of personnel.
4.	Various other burdens and issues are otherwise handled by Shaheen 

Express.
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